



Studentrådet HF

## MØTEINNKALLING

Dato: **Tirsdag 07.03.17**  
Tid: **Kl. 16.15**  
Sted: **D152**

### *Studentrådets saker*

Konstituering av møtet

Ref-sak 05/17 Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 21.02.17 \*

Ref-sak 06/17 Saker fra Studentrådsrepresentantene.

Orientering fra FTVene.

Hva skjer på kontoret?

HF-sak 09/17 Orientering om referansegruppesystem og kvalitetssikring av emner ved NTNU

HF-sak 10/17 Valgukene V-17

HF-sak 11/17 Eventuelt

Evaluering av møtet

Studentrådet HF

*Magnus H. Fjellstad*

Leder

*Elin Juliussen*

Førstekonsulent

Vi gjør oppmerksom på at det er møteplikt for alle instituttillitsvalgte (ITV)  
Dersom du skal forlate møtet før det er ferdig må du gi beskjed til Magnus **før** møtet.  
**Dersom du ikke kan møte opp MÅ du gi beskjed til Magnus eller Elin før møtet.**

\* = Alle vedlegg blir lagt i hyllene på Studentrådskontoret!

## **KAFFE/KAKE-TIL-MØTENE-LISTE – VÅREN 2017**

Kunst- og medievitenskap (IKM)	7/3
Tverrfaglige kulturstudier (KULT)	21/3
Program for europastudier	4/4
PLU HTV	18/4
Musikk	2/5
Språk og litteratur (ISL)	
Historiske studier DRV	
Historiske studier ARK	
Filosofi og Religionsvitenskap (IFR)	

De som ikke får tildelt ansvar nå i vår, må regne med å få dette til våren.  
Ansvar kan byttes internt, men gi gjerne FTVene/Elin beskjed om det.



Studentrådet HF

## REFERAT

### Studentrådet HF sitt møte tirsdag 21.02.17, kl 16.15 i D152

Møteleder: Magnus H. Fjellstad  
Referent: Karoline N. Jermstad

#### *Studentrådet HF's medlemmer:*

Internt ansvarlig	Magnus Hansen Fjellstad
Fakultetsansvarlig	Karoline Nygård Jermstad
Kommunikasjonsansvarlig	Per Kristian Berget
Musikk	Fredrik Haga
Språk og litteratur (ISL)	Katrine Landaas
Språk og litteratur (ISL)	Sandra Haltbakk
Historiske studier DRV	Erlend Børseth
Historiske studier DRV	Sondre Rekdal
Filosofi og	Kamilla Østerberg
Religionsvitenskap (IFR) - vara for Runa	Åsmund H.H. Krogh
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Astrid Østigård
Tverrfaglige kulturstudier (KULT)	Kristine Sommerset Bjartnes
Tverrfaglige kulturstudier (KULT)	Bård Torvetjønn Haugland
Program for europastudier	Charlotte Eide
Program for europastudier	Ingvild Clementsen Kayser

#### *Meldt fravær:*

Eksternt demokratisk ansv.	Felipe Fawcett
Språk og litteratur (ISL)	Charlotte Sant
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Wivi Holte Amundsen
HF HTV	Kristine Sverdrup
Religionsvitenskap (IFR)	Runa Eide Frøiland

#### *Ikke møtt:*

Musikk	Ada Mathea Hoel
Historiske studier ARK	Tone-Merete Øverby
Historiske studier ARK	Benjamin Morris King

#### *Observatører:*

Studenttinget	Johannes Bjartnes
---------------	-------------------

### **Studentrådet HF's saker**

#### **Konstituering av møtet**

Innkallingen ble godkjent. Tydeligere på synlighetsworkshop  
Møteleder og referent valgt.

**Ref-sak 03/17 Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 30.08.16**

Referat godkjent.  
IKM kake neste møte

**Ref-sak 00/17 Saker fra Studentrådsrepresentantene.****Orientering fra FTVene.****Hva skjer på kontoret?**

- ISL PTV-møte  
IKM Periodisk evaluering av kunsthistorie, argumentert vekk fra C-kravet på IKM på ledermøte.  
STi v/Johannes: valg til styret til NTNU, valg fra 30.03-06.04  
IFR Skal sitte i ped.komite, referansegruppekurs, blæst om dette, lest ref.grupperapporter, mange som mangler, ny Runa; Åsmund  
??????? IHR: PTV-grupper, undersøkt ref.grupperapporter, mangler masse  
EURO Invitert med på åpen dag på Gløshaugen for videregående elever, oppdatert faceside  
FTV PK Ny nettside, oppdatert, hijacked facebookside til HF/SVT  
FTV Magnus Mye rart, jobbet med samarbeidsavtalen,  
FTV Karoline Ikke så mye  
Kontoret De som sitter i skranken, jobber, la folk få muligheten til å prøve seg.  
Bokskapnummer: 2 siffer, bindestrek, 3 siffer  
Det skal innsettes nye instituttledere i mai.  
Nynazistisk propaganda på Dragvoll.

**HF-sak 06/17 Synlighetsworkshop****HF-sak 07/17 Samarbeidsavtalen mellom rektor NTNU og Studenttinget**

Magnus orienterer om samarbeidsavtalen mellom rektor og Studenttinget, hvor det er skjedd endringer i organisering i Studentrådet. PTVer får nå ikke honorar med mindre de er i studentrådet. ITVenenes timer endres fra 80 til 60, PTVer endres fra 40 til 60. Magnus snakker med dekan om å fortsette slik vi før har hatt det. Ønske om at dersom det ikke endres, at det ikke innføres før neste semester, da mange PTVer ikke ble opplyst om dette da de ble valgt inn. Ingvild kommenterer at PTVer som faktisk er i Studentrådet får akkurat 60 timer med kontorvakt, og 1,5 timer i uka, og ser da ikke nytten av om det går tilbake til 40 timer. AU-Johannes snakker om dette med AU hos STI. Det er en sterk konsensus om å fortsette ordningen slik den er nå.

**HF-sak 08/17 Eventuelt**

Karoline ordner kakeliste

**Evaluering av møtet**

Møtekritikk  
Intro om møtekultur til eksterne  
God workshop  
Si fra til FTVene om det kommer eksterne  
Forvirrende med nytt rom  
Presenter de som bakbenker

Magnus H. Fjellstad  
møteleder (sign.)

Karoline N. Jermstad  
referent (sign.)



Studentrådet HF

HF-sak 09/17

---

Saksbehandler: *Kamilla Østerberg*

## **Orientering om referansegrupperystem og kvalitetssikring av emner ved NTNU**

Det blir holdt en muntlig presentasjon og gjennomgang av referansegrupperystemet ved NTU.